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S tím, jak se stále častěji projevují vedlejší účinky genových injekcí, dochází také k „sypání
popela na hlavu“ ze strany „lékařů,“ kteří slepě důvěřovali systému a experimentální
injekce aplikovali mnohdy i tisícům lidí.

Někteří v podávání injekcí i nadále pokračují a snaží se „dívat jinam,“ jen aby si udrželi svá teplá
místečka i přízeň Big Pharmy. Ti, kteří na to již nemají „žaludek,“ s tím skončili a pokud je to možné,
také před aplikací genových injekcí varují.

Provakcinační lékařka, která aplikovala tisíce injekcí, se rozhodla upozornit veřejnost na velké
zastírání „zničujících vedlejších účinků,“ včetně rakoviny a srdeční zástavy způsobené injekcemi
mRNA proti Covidu.

Doktorka Cornelia Tschanettová, která ve své praxi aplikovala přibližně 4000 injekcí, zažila morální
dilema poté, co poznamenala, že přibližně deset procent jejích pacientů hlásilo nežádoucí reakce po
očkování.

Vedena znepokojivým incidentem, kdy zdravý teenager, kterého očkovala, zažil náhlé srdeční
selhání, dospěla doktorka Tschanettová do bodu, kdy se cítila neschopná pokračovat v očkování.

Namísto pokračování v očkování se rozhodla otevřeně sdílet své obavy, čímž zpochybnila převládající
tvrzení, že injekce mRNA  jsou jednoznačně bezpečné a účinné,  jak tvrdí vlády a jejich mediální
spojenci.

Podle Dr. Tschanettové existují tisíce dalších lékařů, kteří sdílejí její postřehy týkající se vakcíny, ale
bojí se ztráty zaměstnání a kariéry a potrestání společností Big Pharmy, pokud se odváží promluvit o
svých obavách.

Její příběh je nyní součástí nedávno vydaného dokumentu s názvem „UN-SICHTBAR: Der Film Teil 1“
(v překladu:  „NEVIDITELNÍ:  Film část 1“).

Ve filmu odhaluje, že ohromujících 10 procent ze 4 000 pacientů, které léčila, hlásilo problémy po
očkování.

Zpočátku si mysleli, že bude jen málo vedlejších účinků. Dr. Tschanettová však odhaluje, že její
pacienti se vraceli s vedlejšími účinky ještě dlouho poté, co dostali očkování.

„V průběhu roku přibývali,“ pokračovala. „Prvních případů si možná tolik nevšimnete nebo to
odmítnete jako ojedinělý případ.“

„Ke konci roku se to zvýšilo. Pak přicházelo stále více lidí se stížnostmi na problémy po očkování. A
pak jsem trochu zpochybnila své vlastní vnímání.“
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Doktorka Tschanettová prozradila, že se ona a další lékaři báli vyjádřit své obavy o bezpečnost
injekcí.

Naprostý nedostatek vědeckých diskurzů o nadměrné úmrtnosti a vedlejších účincích vakcín je pro
Dr. Tschanettovou nejvíce šokujícím aspektem celého tohoto příběhu.

„Lidé hlásí stejné potíže, jako jsou srdeční arytmie, šílená únava, přetrvávající bolesti svalů a záněty
nervů. To se pak pomalu stalo reprodukovatelným. A pak se samozřejmě také snažíte hledat vědecký
diskurz.“

„A to mě šokovalo, že to není možné.“

Tschanettová prozradila, že když se pokusila na toto téma upozornit další lékaře a představitele
farmaceutických společností, byla varována, aby držela jazyk za zuby.

„Bylo to vlastně naprosto dogmatické a jisté a skálopevné prohlášení: ‚To není z očkování‘. A čím
více pacientů přicházelo, tím větší byl vnitřní konflikt pro mě – a pro mnoho lékařů, kteří ve
skutečnosti chtějí pro své pacienty to nejlepší.“

Doktorka Tschanettová vysvětlila, že se rozhodla upozorňovat na to, co se skutečně děje v zákulisí
poté, co zdravý dospívající pacient vážně onemocněl po jejím očkování.

„První případ byl 16letý chlapec, který k nám dorazil 48 hodin po druhé dávce s nevolností a tlakem
na hrudi,“ vzpomněla si.

„Udělala jsem EKG a to se působivě změnilo, což nebylo normální pro 16leté dítě. Pak jsme ho poslali
do nemocnice. Byla mu tam diagnostikována masivní srdeční myokarditida. Díky bohu, že se zase
uzdravil.“

„Ale to byl ten moment, kdy jsem se opravdu zastavila. Protože stále přicházeli další lidé, matky s
dětmi, mladí lidé,“ pokračovala.

„Velmi často doslova říkali větu: ‚Nevím, co je správné, vložil jsem svůj život do vašich rukou.‘ A tato
síla důvěry pro mě osobně vyvolává obrovskou zodpovědnost, abych byla upřímná. Nezáleží na tom,
zda jste tento případ viděli jednou nebo desetkrát. Riziko existuje.“

„Dokud se neprokáže opak, musíme ve skutečnosti vzdělávat lidi o tom, co vidíme a jaké máme
zkušenosti. Toto právo má člověk, pokud se rozhodne podstoupit fyzický zákrok.“

Tschanettová vysvětluje, že zažila obrovský tlak ze strany vlády a Big Pharmy, aby „očkovala co
nejvíce lidí“ experimentálními injekcemi mRNA.

„Byl to pro mě vnitřní konflikt, protože společenský tlak očkovat co nejvíce lidí a očkovat všechny
věkové skupiny byl velmi velký,“ řekla.

„A na druhé straně rostla osobní zkušenost lékaře, že to není možné bez vedlejších účinků. To byl ten
moment, kdy jsem si řekla, že tady nemůžu pokračovat v očkování. Musím se držet pravdy. Musím
dostát této důvěře.“

„Měli jsme 300-400 lidí, kteří k nám přišli s pocitem, že mají od očkování problémy.“
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